5天4夜

玩转济州岛



Tour Code: KAM



风味餐: •济州黑毛猪肉烧烤•韩式(粒)鲍鱼海鲜砂锅

人参炖鸡汤。马铃薯炖猪骨煲

精简行程:

第一天 抵达济州岛 (机上用餐/晚餐)

- 龙头岩
- 泰迪熊野生博物馆

酒店: 济州海洋套房酒店或同级

第二天 济州岛 (早/-/晚餐)

- 牛岛(含乘搭渡轮)(如天气不允许,将改为城山日出峰)
- 涉地可支
- ECOLAND 主题公园 (含小火车)
- ●城邑民俗村

酒店: 济州海洋套房酒店或同级

第三天 济州岛 (早/-/晚餐)

- 済州神话主题公园 (含自由卷)
- 乱打秀

酒店: 济州海洋套房酒店或同级

第四天 济州岛 (早/午/晚餐)

- 人参公卖局
- 韩国化妆品
- 护肝宝专卖店
- 免税店
- 神奇之路
- 茶喜然茶园
- 体验汗蒸幕

酒店: 济州海洋套房酒店或同级

第五天 济州岛 子回程

(早/机上用餐)

● 土产店

观光景点:







济州岛

- 龙头岩 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石、活像龙欲飞上天时突然化作石头一般。
- **泰迪熊野生博物馆** 展示百年来深受全世界人们喜爱的玩具熊而建的。在两个展馆中可以见到世界各地生产的玩具熊。
- **牛岛** 是一座位于济州岛东侧的珊瑚岛,岛上仅生活着不到2000名人在这里从事打捞,农作 ,使得岛上的自然风光得以保存这里的海水碧蓝连天,沿着海岛你会看见各色的石壁沙滩,美 不胜收。这里得天独厚的自然风光使这里成为众多韩国影视作品的拍摄地。
- EcoLand生态主题公园 也叫森林小火车乐园,是目前济州岛唯一一个以火车旅行为主题的 大型生态公园,用小火车将四个主题园区串联起来。沿途停靠生态之桥站,湖畔站,野餐花园 站、绿茶玫瑰花园站。
- **城邑民俗村** 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产,很好地保留了古代村庄的原貌。
- 神话主题公园 是以韩国著名动漫公司TUBAN旗下的知名3D动漫角色,例如Larva"爆笑虫子",Wingcle Bear"皇冠熊",Buck"巴克"及"奥斯卡"为蓝本携手联合打造乐园内设有三个独有的主题区,名为「视界之港」,「爆笑虫子的冒险村」及「奥斯卡的新世界」,以15项精彩刺激的游乐设施,主题展览及引人入胜的现场表演,让游客仿如身临其境的漫游于世上最伟大的神话和历史之中。
- **乱打秀** 韩国最初的非语言表演秀"乱打秀"。锅碗瓢盆在4位滑稽的厨师的手下,演奏起奇妙的音乐。的魅力吧
- 茶喜然绿茶园 是生产韩国最优质有机绿茶的绿茶园。济州的年平均温度总维持在摄氏16度上下,加上这里的土壤排水良好,拥有最适合茶树生长的环境。茶喜然可谓别有洞天,上方(绿光花园)和入口处(伊娃厅)各有一个洞窟咖啡厅,贩售绿茶面包,饼干,蛋糕等各种点心和饮料绿光花园是利用火山岩浆形成的小洞窟打造而成,这里不但有洞窟池塘,小桥,还植有济州特有的花草树木。



特别安排:

泡菜腌制课程+试穿韩式传统服装

特别赠送于茶喜然绿茶园品尝绿茶或咖啡一杯

体验韩式汗蒸幕

行程次序,以当地旅社安排为准。

出发日期:				航班行程:				
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数	
成人								
小孩								

Travel Agent:

5D4N ROUND THE JEJU ISLAND 4

Tour Code: KAM



- ★ Special Cuisine: Black Pork Bulgogi Abalone Seafood Steamboat
 - · Ginseng Chicken Soup · Potato Stew With Pork

Schedule:

D1 ARRIVE JEJU ISLAND (MOB/D)

- Yongduam Rock
- Teddy Bear Safari Museum

Hotel: Jeju Ocean Suite Hotel or similar classes

D2 JEJU ISLAND (B/-/D)

- Udo Island (Include Ferry Ride) (Depend of weather condition, if weather worst, replace by Seongsan Sunrise Peak)
- Seopjikoji
- **Ecoland Theme Park** (Include Little Train)
- Seongup Folk Village

Hotel: Jeju Ocean Suite Hotel or similar classes

D3 JEJU ISLAND (B/-/D)

- Shinhwa World Theme Park
- Nanta Show

Hotel: Jeju Ocean Suite Hotel or similar classes

D4 JEJU ISLAND (B/L/D)

- Ginseng Outlet
- Cordyceps Shop
- Cosmetic Shop
- Duty Free Shop
- Mysterious Road
- Daheeyeon Garden
- Experience the Jjimjibang

Hotel: Jeju Ocean Suite Hotel or similar classes

D5 JEJU ISLAND > DEPARTURE

Local Product Shop

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement

Tourist Attractions:







JEJU ISLAND

- Yongduam Rock Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago.
- Teddy Bear Museum Teddy Bear Museum was built to showcase hundreds of years by the people around the world love teddy bear. Teddy bear produced in the world can be seen in the two exhibition
- Udo Island was named because it resembles a lying cow. It boasts fertile soil, abundant schools of fish, and scenic sights, local heritages (Female Divers, stone walls and stone tombs) as well as natural attractions abound on the island, making it a miniature of Jeju Island
- Eco Land Theme Park you can explore around in a train that looks like 1800s' steam powered Baldwin train. In the large Gotjawal forest with railway trails, lets experience the ecosystem of the forest, take a walk and enjoy a picnic. Besides, there are many things to enjoy including Eco Bridge, Eco Windmill, Picnic Garden, Kid's Town, Eco Road, Bare Foot on Scoria, Floating Café, and topiary art works.
- Seongup Folk Village A folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- Shinwa Theme Park Jeju's newest theme park. The park is located in Jeju Shinwa World and offers 15 rides and attractions, themed exhibits and live performances based on Tuban's popular 3D Animated characters such as Larva, Wingcle Bear, Buck and Oscar.
- Nanta Show a non-verbal performance, which has become one of the cultural activities to see in Korea. The non-verbal performance has become one of the most popular events among local/international visitors to Jeju as the place has relatively fewer leisure activities to do at night.
- Daheeyeon Garden is a major tea farm on Jeju Island, which has the best conditions for growing great tea in a natural environment. Jeju has a year-round average temperature of 16Celcius and nutrient-rich soil with plenty of water for the tea plants to grow well. Evergreen Luce outdoor garden was built inside a cave formed naturally by a volcanic eruption. Despite being in a cave, this outdoor garden has ponds, bridges, indigenous trees and flowers. Eve Hall is located through a hole in the cave ceiling and can be only reached after passing through a tunnel-like cave.



SPECIAL ARRANGEMENT:

- ** Kimchi Pickled Course & Free Trying Koreasn Traditional Costume for Photo Shooting. **
- **Complimentary Green Tea or Coffee 1 cup at Daheeyeon Garden **
- ** Experience the Jjimjibang (Korean Dry Sauna) **

Departure Date:				Flight :				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

Travel Agent: